

School District No. 38 (Richmond)



NOTICE OF LATE RETURN FORM - 2016/2017
(Accommodation for Extenuating Circumstances)



This form is to be completed for any student(s) who expect to return to their assigned school
LATER THAN 12:00 pm on Wednesday, Sep. 7, 2016 and ON or BEFORE Sep. 16, 2016.

Parents are reminded that being absent at the start of the school year has the following ramifications:

- 1) Missed valuable instructional time
 - 2) Missed valuable learning opportunities
 - 3) Missed valuable explanations of expectations and routines
 - 4) Missed valuable opportunities to make important social connections at the start of a school year and hat...
 - 5) If a student is not returning on or before September 16, 2016, a school cannot reserve a spot guaranteeing the ability to be enrolled in the school. There may be a need for placement at another school.
- In conclusion, the reason for a late return should only be for extenuating circumstances.

This form must be submitted to the school principal, if possible, before July 28, 2016.

In the event of an unforeseen family circumstance occurring on or after July 28, 2016 that causes an unexpected late return to the school, the parent must advise the school as soon as possible by email via the school website or letter so that the student's place in the school may be reserved.

The School phone is 604-303-5100

The School Website is spulukwuks.sd38.bc.ca

PLEASE PRINT CLEARLY

_____, in Grade _____ (Sep. 2016)

_____, in Grade _____ (Sep. 2016)

Last Name

First Name

The DATE OF RETURN for my child(ren) will be _____

Dear Principal:

My child(ren) will be attending _____ School for the 2016/2017 school year. My child(ren) will NOT be in attendance at the school before 12:00 pm on Wednesday, September 7, 2016.

PLEASE ATTACH A LETTER THAT CONTAINS AN EXPLANATION OF THE EXTENUATING CIRCUMSTANCE THAT HAS RESULTED IN THE NEED TO RETURN LATE IN SEPTEMBER.

Father's Name: _____ Mother's Name: _____

Address: _____

Home Phone: _____ Day/Work Phone [F] _____

Cell Phone: _____ Day/Work Phone [M] _____

DATE: _____ Parent Signature: _____

Alternate Contact: _____ Phone: _____

I understand that if my child does not return to school by September 16, 2016, that my child may have to attend another school.

Signature: _____ Date: _____

學生延遲返校通知表格 2016-2017**NOTICE OF LATE RETURN FORM**

本表格是特為學生預算需要延遲返校開課而設 - 即於2016年9月7日(星期三)下午12:00時至2016年9月16日期間。

請家長們注意，本表格僅供學生能於2016年9月16日或之前向其原定的學校報到所用。如果學生需延遲至2016年9月16日之後才能向指定學校報到，該校將不會為其保留學位；屆時如該校學額已滿，學生將被安排至另一所學校就學。

本表格必須於2016年 ~~7月28日~~ 之前提交給校長。如果在2016年 ~~7月28日~~ 或之後，因有突發的家庭狀況而導致學生急需延期返校時，家長必須盡快以傳真或信函通知有關學校，以便該校為其保留學位。

學校電話： (604) 303-5100 學校網站： spulukwuks.sd38.bc.ca

(請用正楷填寫)

致校長：

我的孩子(們)，於2016-2017學年，將在 _____ 上學。他(們)需要延遲返校開課。他(們)將不能於2016年9月7日(星期三)，中午12:00之前向校方報到，請給他(們)預留學位。謝謝。

_____, 級別 _____ (2016年9月)
Last Name 姓 First Name 名

_____, 級別 _____ (2016年9月)
Last Name 姓 First Name 名

我的孩子(們)預算返校報到日期： _____

父親姓名： _____ 母親姓名： _____

住址： _____

家用電話： _____ 日間或工作電話 [父] _____

手機： _____ 日間或工作電話 [母] _____

日期： _____ 家長簽名： _____

備用聯繫人姓名： _____ 電話： _____